2025環台勇士 1

1919愛走動

基督教救助協會

急 難 家 庭 救 助 計 畫



親愛的同仁您好~

我們的合作夥伴,研揚科技_莊永順董事長今年將第四次參與1919單車環台募款活動,將於12/20起以15天時間與55位環台勇士一起用雙腳踩踏1300公里環台一周,拜會30間分散在台灣各地的1919服務中心和志工們,感謝他們對急難家庭的關心和付出。請大家踴躍支持莊永順勇士『我騎車您捐款』活動,感謝您。

♥捐款連結:https://1919.org.tw/around/2025/hero_56.html

或掃描 QR-Code。

~ 誠摯邀請大家一起成為公益天使~





2025 Around-Taiwan Warriors

Christian Relief Association





Dear Colleagues, Our partner, AAEON Technology, will be participating in the 1919 Cycling Around Taiwan Fundraising Event for the fourth time this year. Starting December 20th, he will join 55 brave individuals on a 15-day cycling trip around Taiwan, covering 1300 kilometers. They will also visit 30 1919 service centers and volunteers throughout Taiwan to express their gratitude for their care and support for families in need. Please support Mr. Zhuang Yongshun's "I Cyc, You Donate" campaign.



Donation Link: https://1919.org.tw/around/2025/hero_56.html

Or Scan QR-Code ·

We sincerely invite everyone to become angels of charity. ~

EHS 20251124